
证书编号：ISC-O-2025-4240-R

兹 证 明

石家庄荣达文化传播有限公司

统一社会信用代码：911301086690676021
注册地址：石家庄裕华区石栾路 36号 邮编: 050000
经营地址：石家庄市裕华区天山大街 288号红馆商务 A座 2104 邮编: 050000

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018标准要求
认证范围：

计算机信息系统集成服务；图书、报刊、电子出版物、音像制品的批
发零售；计算机软硬件、多媒体设备、音响设备、家用电器、办公用品及
耗材、电气设备、机电设备、电子设备及配件、教学设备、仪器仪表、实
验室设备、体育用品、工艺美术品、文化用品、日用品的销售所涉及场所
的相关职业健康安全管理活动

首次发证日期：2022年 06月 15日
本次发证日期：2025年 06月 05日
有 效 期 至 ：2028年 06月 14日

职业健康安全管理体系认证证书



Registration No. ISC-O-2025-4240-R

This is to certify that

Shi jiazhuang Rongda Cultural Communication Co., Ltd

The social credit code：911301086690676021

Registered Address: 36 Shiluan road, Yuhua district, Shijiazhuang

Audit Address: Room 2104, commercial building a, Hongguan, 288 Ten-zan Street, Yuhua district, Shijiazhuang

Which is in conformity with

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018

This certificate covers the following scope of

Relevant occupational health and safety management activities of the premises involved in the Computer
information system integration services; Wholesale and retail of books, newspapers and periodicals, electronic
publications, and audio-visual products; Sales of computer software and hardware, multimedia equipment, audio
equipment, household appliances, office supplies and consumables, electrical equipment, mechanical and electrical
equipment, electronic equipment and accessories, teaching equipment, instrumentation, laboratory equipment,
sporting goods, arts and crafts, stationery, and daily necessities

Date of first Issue：2022-06-15

Issue Date：2025-06-05

Expiration Date: 2028-06-14

Occupation Health Safety

Management System Certificate


